國立臺北商業大學附設空中進修學院 113 學年度第一學期期中考參考答案

考試科目: 二專 673 英文作文(一) 考試日期: 113 年 10 月 20 日 節次: 2

 一、選擇題: 20% (B) 1. The exciting news of his promotion spread through the office. A) excited B) quickly C) big 	
A) excited B) quickly C) big	
(C) 2. Please the dishes before you leave.	
A) washes B) washed C) wash	
(A) 3. I enjoy taking walks by the beach, I also like reading at home.	
A) and B) in C) before	
(C) 4. They playing basketball when it started to rain.	
A) are B) have been C) were	
(A) 5. He gave one of his books.	
A) her B) she C) their	
二、填充題:20%	
In this large company, every employee must(1) a good work attitude. The company's	
(2) the employees regularly to ensure they (3) the work standards. Regardless of the	
employees need to complete their tasks on time. These <u>(4)</u> not only <u>(5)</u> equipment be lemonstrate excellent teamwork.	ut also
iemonstrate excenent teamwork.	
1. maintain2. monitors3. meet4. colleagues5. operate	
三、句子練習:20%	
1. 請描述一個你喜歡的活動。	
2. 這些是我的鉛筆,那些是她的。	
3. 他每年都會寫一張生日卡片給住在美國的朋友。	
4. 請描述五年後你會在做什麼。	
4. 明田远五千区仍自任政门区	
5. 她穿了一件令人瞠目結舌的紅色洋裝去參加一場在裝潢很美的舞廳所舉行的奢華派對。	
	早 武
四、段落練習:40% 至少 60 字。請描述一個你去過或想去的城市,著重形容、描述它的建築、街道、景點、歷史、人	民或文化等。